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Plenarna sednica 

Sednica br. 02-29/16-09 

Priština, 27. i 28 jula 2006. godine 

Zgrada Skupštine, Sala plenarnih sednica 

 

ZAPISNIK 

 

Sednica je počela sa radom u 10,00 časova. Sednici je predsedavao predsednik Skupštine 

Kol Beriša, a kopredsedavajući je bio Sabri Hamiti, član Predsedništva Skupštine. 

 

Predsednik Skupštine je konstatovao da sednici prisustvuje 79 poslanika i istu proglasio 

otvorenom. 

 

Skupština je radila po sledećem 

 

DNEVNOM REDU 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa prošle sendice 

3. Poslanička pitanja 

4. Razmatranje Nacrta zakona o kulturnom nasledstvu 

5. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmeni zakona br. 2004/5 za trgovinu 

naftom inaftinim derivatima na Kosovu, 

6. Prvo razmatranje Nacrta zakona o industrijskim zonama 

7. Prvo razmatranje Zakona o nacionalnim parkovima 

8. Drugo razmatranje Nacrta zakona o hrani, 

9. Drugo razmatranje Nacrta zakona o upotrebi jezika, 

10. Razmatranje predloga PG o imenovanju domaćeg člana u Savetu NKM 

11. Razmatranje predloga Vlade o imenovanju predsedavajućeg Borda Regulatora 

za energiju, 

12. Razmatranje predloga Vlade o imenovanju zamenika ministra pravde Alty 

Suroy i  

UNITED NATIONS 

United Nations Interim 

Administration Mission 

in Kosovo 

 
     UNMIK 

NATIONS UNIES 
Mission d’Administration 

Intérimaire des Nations Unies 

au Kosovo 
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13. Razmatranje izveštaja Komisije za privredu, industriju, energetiku, rudarstvo, 

transport i telekomunikacije u vezi sa izveštajem  TRA o jednogodišnjem 

radu. 

 

1. Usvajanje  dnevnog reda 

 

Za reč su se javili sledeči poslanici: 

 

Aluš Gaši, u ime parlamentarne grupe LDK, zatražio je  da se  pitanja pod tačkom 6 i 8 

dnevnog reda skinu sa dnevnog reda kako bi se Nacrt zakona o  industrijskim zonama 

vratio na doradu Vladi Kosova, a što se tiće Nacrta zakona o hrani da se da vremena  

parlamentarnim komisijama da usklade stavove, i to Komisije za poljoprivredu, 

šumarstvo, razvoj sela,  životnu sredninu i prostorno planiranje i Komisije za zdravstvo, 

rad i socijalno staranje. 

 

Predsedavajući je stavio na glasanje predlog da se Nacrt zakona o industrijskim zonama i 

Nacrt zakona o hrani skinu sa dnevnog reda plenarne sednice. 

 

Rezultat glasanje je bio: 

  Za................ 79, 

  Protiv..........  0, 

  Uzdržanih...  0. 

 

Zaključak: 

Komisija je jendoglasno usvojila predlog da se  Nacrt zakona o industrijskim zonama i 

Nacrt zakona o hrani skinu sa dnevnog reda Plenarne sednice. 

 

Gjylnaze Syla,  u ime Parlamentarne grupe  AAK, zatražila je da se  u dnevni red uvrste 

dva zahteva ove grupe: Izrada ustava Kosova i donošenje Rezolucije o organizovanju 

kosovske dijaspore i saradnji sa institucijama Kosova. 

 

Predsedavajući je objasnio da su oba ova zahteva  Parlamentarne grupe AAK bila na 

dnevnom redu Predsedništvo Skupštine i doneti su zakljuci u vezi sa prosleđivanjem 

navedenih mocija. 

 

Nakon stavljanja na glasanje, predlog nije dobio podršku poslanika. 

 

Jakup Krasnići,  u ime Parlamentarne grupe PDK, zatražio je da se 13. tačka dnevnog 

reda – Razmatranje izveštaja komisije za privredu, finansije, industriju, energetiku, 

rudarstvo, transport i telekomunikacije o jednogodišnjem radu skine sa dnevnog reda, a 

na jednoj od narednih sednica uvrsti kao tačka dnevnog reda Razmatranje izveštaja TRA 

i stanje u mobilnoj telefoniji. Zatražio je da pred Skupštinom izveštava šef TRA. 

 

Aluš Gaši , u ime Parlamentarne grupe LDK, podržavao je zahtev Parlamentarne grupe 

PDK o skidanju sa dnevnog reda 13. tačke i  podržao predlog da  se na jednoj od 

narednih plenarnih sednica izveštava o stanju u mobilnoj telefoniji. 
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Predsedavajući je stavio na glasanje  zahtev parlamentarne grupe PDK i LDK. 

 

Rezultat glasanje je bio sledeći: 

 

 Za.............. 78. 

 Protiv......... 0. 

 

Zaključak: 

Izveštaj o jednogodišnjem radu zajedno sa  stanjem u mobilnoj telefoniji, razmotriće se 

na jednoj  od  plenarnih sednica tokom septembra, na kojoj će izveštavati šef TRA. 

 

Nazim Jašari,  u ime Parlamentarne grupe ORA, podneo je zahtev da se  izveštava  o 

razgovorima kosovske delegaciju u Beču. 

 

Predsednik Skupštine Kolj Beriša je informisao prisutne da  će  danas u 12,00 časova 

predsednik Kosova Fatmir Sejdiu u ime Pregovaračke  grupe za razgovore u Beču 

informisati poslanike Skupštine i to će biti nova tačka dnevnog reda. 

 

Đevat Bislimi  je izrazio zabrinutost zbog predloga za osnivanje  jedne  etnički čiste 

srpske opštine u  Vitini. 

 

Đerđ Dedaj  je zatražio da rad Pregovaračke grupe  bude što transparentniji jer način 

kako se radi predstavlja povredu suvereniteta Kosova i da se od strane organa 

bezbednosti i gonjenja objasni pokušaj  atentata na poslanika Sabita Rahmanija. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne Plenarne sednice  

 

Poslanici Hatiđe Hođa, Fetah Beriša i Jonuz Kastrati  izneli su primedbe  koje se odnose 

na transkript sa prošle sednice. 

 

Nekibe Kelmendi  je intervenisala i rekla da je na dnevnom redu Plenarne sednice 

usvajanje zapisnika a ne transkripta. 

 

Predsedavajući  je stavio na glasanje usvajanje zapisnika sa prethodne plenarne sednice i 

isti je usvojen jendoglasno bez  primedaba. 

 

3. Vreme za poslanička pitanja 

 

Poslanica Zylfije Hundozi postavila je pitanje  za ministra  za privredu i fiannsije g. Haki 

Šatrija. U dosustvu ministra, ostaje da odgovor dobije na narednoj plenarnoj sednici. 

 

Poslanik Đezair Murati postavio je pitanje za ministra za povratak i zajednice  Slavišu 

Petkovića.  

 

Ministar Slaviša Petković je odgovorio na pitanje poslanika Muratija. 
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Poslanica Zylfije Hundozi postavila je pitanje za ministra za trgovinu i industriju, g. 

Bujara Dugolija. U njegovom odsustvu, ostaje da odgovor dobije na narednoj plenarnoj 

sednici. 

 

Poslanik Genc Gorani postavio je pitanje za ministra za unutrašnje poslova Fatmira 

Ređepija. Ministar Fatmir Ređepi je  dao odgovor na pitanje poslanika Goranija. 

 

Poslanica Fatmire Mulhađa – Kolčaku postavila je pitanje za premijera Agima Čekua,  ali 

pošto  isti nije bio prisutan, ostaje da odgovor dobije na  narednoj plenarnoj sednici. 

 

Poslanica Sala Beriša - Šala postavila je pitanje  za ministra za životnu sredninu i 

prostorno planiranje Ardijana Đinija. 

 

Ministar Ardijan Đini je  odgovorio na pitanje  poslanikce Beriše. 

 

Poslanica Sala Beriša – Šala postavila je pitanje za ministra za transport i  

telekomunikacije Ćemajla Ahmetija. 

 

Ministar Ćemajl Ahmeti je dao odgovor na pitanje poslanice Beriša. 

 

Poslanik Đevat Bislimi je postavio pitanje za ministra za energetiku i rudarstvo Ethema 

Qekua. 

 

Ministar Ethem Qeku je  odgovorio na pitanje poslanika Bislimija. 

 

Poslanik Hydajet Hyseni je izrazio zabrinutost zbog nepružanja odgovora u vezi sa 

izdvojenim sredstvima za saniranje posledica zemljotresa u Gnjilanu. 

 

Predsedavajući je upoznao poslanike da će se pitanja koja nisu dobila odgovor u roku od 

dve plenarne sednice,  objaviti u  Biltenu Skupštine. 

 

4. Prvo razmatranje Nacrta zakona o kulturnom nasledstvu 

 

Zamenik ministra za kulturu, omladinu, sport i nerezidentna pitanja Angelina Krasnići 

podnela je  uvodno izlaganje povodom Nacrta zakona o kulturnom nasledstvu i  

predložila da se isti usvoji u načelu. 

 

Nimon Alimusaj, u ime Parlamentarne grupe LDK podržao je  ovaj Nact zakona i 

predložio je da se isti usvoji u načelu što pre pošto se on odnosi na jedan od suštinskih 

standarda koji treba da se ispuni. 

 

Enver Hođaj, u ime Parlamentarne grupe PDK, podržao je usvajanje ovog Nacrta zakona 

u načelu i ujedno predložio  da se što pre ide na njegovo konačno usvajanje. 

 

Genc Gorani, u ime Parlamentarne grupe ORA, takođe je podržao usvajanje ovog Nacrta 

zakona u načelu. 
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Myrvete Drešaj – Baljiu je u Parlamentarne grupe AAK podržala usvajanje ovog Nacrta 

zakona u načelu. 

 

Hysnija Bešković, u ime Parlamentarne grupe „6+“, podržao je usvajanje ovog Nacrta 

zakona u načelu. 

 

Đerđ Dedaj, u ime Parlamentarne grupe „Za integraciju“, podržao je usvajanje ovog 

Nacrta zakona  u načelu. 

 

U raspravi su učestvovali i sledeći poslanici: Mark Krasnići, Sanije Alijaj, Ragip Zekoli, 

Behđet Brajšori i Čibrije Hođa. Diskusije čine sastavni deo transkripta. 

 

Predsednik Skupštine je stavio na glasanje usvajanje u načelu Nacrta zakona o kulturnom 

nasledstvu. 

 

Rezultat glasanja je bio sledeči: 

 

  Za................ 64. 

  Protiv........... .3. 

  Uzdržanih..... 1. 

 

5. Informacija predsednika Kosova, g. Fatmira Sejdiua, u vezi sa pregovorima 

Pregovaračke grupe Kosova u Beču 

 

Predsednik Kosova, Fatmir Sejdiu, u ime Pregovaračke grupe Kosova, informisao je 

prisutne poslanike o toku dosadašnjih pregovora koje je vodila delegacija Kosova u Beču, 

kao i o ostalim pitanjima koja se odnose na ove progovore.  

 

6. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmenama Zakona br. 2004/5 o trgovini 

naftom i naftnim derivatima na Kosovu 

 

Zamenik ministra Ministarstva za trgovinu i industriju, Kadri Kryeziu, u uvodnoj reči u 

vezi sa ovim Nacrtom zakona objasnio je potrebu izmene pomenutog zakona i zamolio 

poslanike da ovaj zakon prihvate u načelu. 

 

Ibuš Jonuzi je, u ime Parlamentarne grupe DSK, podržao je usvajanje u načelu 

pomenutog Nacrta zakona. 

 

Dževdet Neziri je, u ime Parlamentarne grupe ABK, podržao usvajanje u načelu 

pomenutog zakona. 

 

Predsednik je stavio na glasanje usvajanje u načelu Nacrta zakona o izmeni Zakona br. 

2004/5 o trgovini  naftom i naftnim derivatima na Kosovu. 

 

Rezultat glasanja bio sledeći: 
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Za............. 61 poslanik; 

Protiv.. .....   0 poslanik, 

Uzdržanih...   2 poslanika 

 

Zaključak: 

Predsednik je konstatovao da je većinom glasova  Skupština usvojila Nacrt zakona o 

izmenama Zakona br. 2004/5 o trgovini naftom i naftnim derivatima na Kosovu.  

 

7. Prvo razmatranje Nacrta zakona o nacionalnim parkovima 

 

Ministar Ministarstva za životnu sredinu i prostorno planiranje, Ardian Đini, u svom 

uvodnom izlaganju je dao potrebna objašnjenja u vezi pomenutog Nacrta zakona i 

zatražio od poslanika da ga usvoje u načelu. 

 

Šaban Halimi je, u ime Parlamentarne grupe DSK, podržao usvajanje u načelu 

pomenutog Nacrta zakona. 

 

Seljvije Halimi je, u ime Parlamentarne grupe DPK, podržala usvajanje u načelu ovog 

Nacrta zakona. 

 

Mazlom Kumnova je u ime Parlamentarne grupe ABK, uz primedbu koja se odnosi na 

naziv Nacrta zakona u teksu na albanskom, odnosno da umesto reči  „nacionalni“, 

upotrebi reč „kombëtar”, podržao je usvajanje u načelu pomenutog Nacrta zakona. 

 

Džezair Murati je, u ime Parlamentarne grupe „6+“ podržao usvajanje u načelu 

navedenog Nacrta zakona. 

 

Nekibe Keljmendi je, podržao usvajanje u načelu ovog Nacrta zakona, uz određene 

primedbe koja se odnose na linije razgraničenja.  

 

Predsednik je stavio na glasanje Nacrt zakona o nacionalnim parkovima. 

 

Rezultat glasanja je bio sledeći: 

 

Za...........  59; 

Protiv......  0; 

Uzdržanih  2. 

 

Zaključak: 

Predsednik je konstatovao da je Skupština usvojila, većinom glasova, Nacrt zakona o 

nacionalnim parkovima. 

 

9. Drugo razmatranje Nacrta zakona o upotrebi jezika 

 

Predsednik je obavestio poslanike u vezi sa postupcima za razmatranje ovog Nacrta 

zakona i izveštajima glavnih komisija kao odgovorne -  izvestilačke komisije.  
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Predsednik je stavio pojedinačno na glasanje amandmane Komisije za javne službe, 

lokalnu administraciju i medije kao funkcionalne komisije. 

 

Skupština je usvojila sledeće amandmane: 3. 4a, 7a, 8, 10, 11, 12, 13, 14a, 17, 18, 19, 20, 

21, 22, 23, 26, 27, 28, 29, 30, 31a, 32, 33a, 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, i 43.  

 

Skupština nije usvojila sledeće amandmane: 1, 2, 4b, 5, 6, 7b, 9, 14b, 15, 16, 24, 25, 31b, 

33, i 38.  

 

Predsednik je zatim zatražio od poslanika da se izjasne o usvajanju nacrta zakona o 

upotrebi jezika u celini, zajedno sa prihvaćenim amandmanima.  

 

Rezultat glasanja je bio sledeći: 

 

Za.............. 52; 

Portiv......... 13. 

 

Zaključak 

Predsednik je konstatovao da je Skupština Kosova usvojila većinom glasova Nacrt 

zakona o upotrebi jezika.  

 

U nastavku plenarne sednice, predsednik Skupštine je konstatovao da u Sali nije prisutan 

znatan broj poslanika tako da nedostaje kvorum za nastavak sednice stoga je, u skladu sa 

pravilom 32.2. Poslovnika Skupštine, prekinuo sednicu i najvio da će se sednica nastaviti 

sutradan, 28. jula 2006. godine u 10,00 časova. 

 

28. jula 2006. godine u 10,00 časova.  

 

Nastavak plenarne sednice od 27. jula 2006. godine.  

 

Sednici je predsedavao predsednik Skupštine Kolj Beriša, a pomagao ga je  Sabri Hamiti, 

član Predsedništva Skupštine.  

 

10. Razmatranje predloga parlamentarnih grupa za imenovanje domaćeg člana u 

Svetu Samostalne komisije za medije 

 

Predsednik Skupštine je obavstio poslanike da u skaldu sa članom 4.3. Zakona o 

Samostalnoj komisiji za mediji br. 02/L15, Skupština Kosova  imenuje domaćeg člana u 

Savetu SKM. U skladu sa postupkom za imenovanje domaćeg člana u Savetu SKM, na 

zahtev Predsedništva Skupštine, parlamentarne grupe su predložile sledeće kandidate i to: 

 

1. Fadilj Pireva, (DSK), 

2. Ekrem Kryeziu, (DPK), 

3. Maksut Šehu, (ORA), 

4. Vjosa Šalja- Palaska (ABK). 
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S obzirom da je predloženo više od jednog kandidata, imenovanje člana mora se obaviti 

tajnim glasanjem  i većinom glasova prisutnih poslanika. 

 

O normalnom toku glasanja staraće se Komisija sastavljena od tri zvaničnika Departmana 

za pravna pitanja, čiji će rad nadgledati predstavnici parlamentarnih grupa. 

 

Nakon tajnog glasanja, predsednik je objavio rezultate glasanja: 

 

1. Adilj Pireva, je dobio 42. glasova, 

2. Ekrem Kryeziu, je dobio 53. glasova, 

3. Vjocla Šalja – Palaska, je dobila 7 glasova, 

4. Maksut Šehu, je dobio 4 glasova. 

 

Nevažećih je bilo 3 listića. 

 

Predsednik je konstatovao da je g. Adilj Pireva izabran za domaćeg člana u Savetu 

Samostalne komisije za medije. 

11. Razmatranje predloga Vlade Kosova o imenovanju predsedavajućeg Borda 

Regulatora energije 

 

Predsednik Skupštine je upoznao poslanike sa Predlogom Vlade Kosova da se za 

predsedavajućeg Borda Regulatora energije imenuje  

 

- Dr. Alji Hamiti, elektroindženjer iz Prištine. 

 

Predsednik Skupštine je stavio na glasanje predlog Vlade Kosova, a rezultat glasanja bio 

sledeći: 

 

 Za ............ 50; 

 Protiv........  10; 

 Uzdržanih..  14. 

 

Predsednik je konstatovao da je g. Alji Hamiti imenovan za predsedavajućeg Borda 

Regulatora energije. 

 

Predsednik Skupštine je stavio na glasanje predlog Vlade Kosova o imenovanju Altaja 

Surojija, diplomiranog indžinjera iz Prizrena, za zamenika ministra Pravde. 

 

Rezultat glasanja je bio sledeći: 

 

Za.............. 34; 

Protiv........ 32; 

Uzdržanih...  8. 

 

Predsednik je konstatovao da je Altaj Suroji, imenovan za zamenika ministra pravde. 
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Na kraju sednice, predsednik Skupštine je obavestio poslanike da će biti na odboru do 25. 

avgusta 2006. godine i poželeo im je ugodan odmor. 

 

Predsednik je zaključio sednicu 11,40 minuta. 

 

Napomena: Sastavni deo ovog zapisnika je transkript sa ove sednice. 

 

Predsednik Skupštine Kosova 

 Kolj Beriša 

 

Zapisnik izradila: 

Sekcija za plenarna i proceduralna pitanja.  

  

 

 

 


